
Tillæg til referat 10/9 

I punkt 4 som omhandler klage over støj fra E20, blev der talt om underskriftsindsamling,  det 
er et rigtig godt forslag fra Jens og han har udarbejdet materiale til videre brug for den gruppe 
som skal arbejde med denne sag. Emnet gled lidt i baggrunden og jeg beklager at det ikke 
fremgår af referatet.  Vh. Inge 


